

<p>To: Jordan Securities Commission, Amman Stock Exchange Company's Name: AL-TAHDITH FOR REAL ESTATE INVESTMENTS COMPANY Date: 25-01-2021 10:24:58 AM Subject: Other Material Information</p>	<p>السادة هيئة الأوراق المالية السادة بورصة عمان اسم الشركة: التحديث للاستثمارات العقارية التاريخ: 25-01-2021 10:24:58 AM الموضوع: المعلومات الجوهرية الأخرى</p>
<p>AL-TAHDITH FOR REAL ESTATE INVESTMENTS COMPANY announces the occurrence of the following material event:</p>	<p>تعلن شركة التحديث للاستثمارات العقارية عن وقوع الحدث الجوهري المبين أدناه للشركة:</p>
<p>Material Event</p>	<p>الحدث الجوهري</p>
<p>Date of event: 20-01-2021</p>	<p>تاريخ الحدث الجوهري: 20-01-2021</p>
<p>Material changes in the Company's assets</p>	<p>التغيرات الهامة على موجودات الشركة</p>
<p>• Approval of the sale of the plot of land No. (5165), Basin No. (10) Asa al-Faqeer, from the land of Abu Naseer, whose area is (500) square meters, at an amount of (136,500) thousand dinars, one hundred thirty-six thousand and five hundred dinars, only to Mr. / Muhammed Ibrahim Abu Khait the respected .</p> <p>• Agreeing to pay an amount of (1%) a commission from a broker to Mr. Badr Mohamed Ghatouri Ibrahim from the sale amount of (1365) dinars, one thousand three hundred and sixty-five dinars, only.</p> <p>• The buyer party, Mr. Taghulab Muhammad Ibrahim Abu Khait, pays the full amount of the assignment fee at the Lands and Survey Department.</p>	<p>• ee الموافقة على بيع قطعة الأرض رقم (5165) حوض رقم (10) اسهى الفقير من اراضي ابو نصير والبالغة مساحتها (500)م بمبلغ (136500) الف دينار ,مائة وستة وثلاثون الف وخمسمائة دينار لا غير للسيد / تغلب محمد ابراهيم ابو خيط المحترم .</p> <p>• ee الموافقة على دفع مبلغ (1%) عمولة سمسار للسيد / بدر محمد غتوري ابراهيم من مبلغ البيع بقيمة (1365) دينار , الف وثلاثمائة وخمسة وستون دينار لاغير .</p> <p>• ee يقوم الطرف المشتري السيد / تغلب محمد ابراهيم ابو خيط المحترم بدفع كامل مبلغ رسوم التنازل في دائرة الأراضي والمساحة .</p>
<p>Please accept our sincere thanks and appreciation. Name: Ahmad Mohammad hefzi tbaileh Position: Shareholders Manager</p>	<p>وتفضلوا بقبول فائق الاحترام. الاسم: Ahmad Mohammad hefzi tbaileh المنصب: شؤون المساهمين</p>